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П Р О Т О К О Л 

 

№ 334 
 

София, 27.10.2023 година 

 

 

Днес, 27.10.2023 г. от 14:02 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в състав „Енергетика“, ръководено от 

председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 
 

 На заседанието присъстваха членовете на Комисията Александър Йорданов, 

Благой Голубарев и главният секретар Росица Тоткова (без право на глас).  

 

 На заседанието присъстваха Б. Паунов – началник на отдел „Цени и лицензии: 

електропроизводство, ВКП на електрическа и топлинна енергия“ и експерти на КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията.  

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

 

Съгласно решение на КЕВР по Протокол № 327 от 20.10.2023 г., т. 1, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи „Топлофикация Петрич“ ЕАД, за присъствено или 

виртуално участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

 

„Топлофикация Петрич“ ЕАД е уведомено за провеждане на заседанието с писмо 

на КЕВР с изх. № Е-14-71-2/20.10.2023 г.  

 

Заявили участие в откритото заседание са: 

 г-н Велин Георгиев – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ 

ЕАД; 

 г-н Димитър Георгиев  – представител на „Топлофикация Петрич“ ЕАД. 

 

На откритото заседание беше разгледан доклад с вх. № Е-Дк-1222 от 16.10.2023 г. 

относно извършване на регулаторен преглед и определяне на цена и премия за 

електрическа енергия, произведена от високоефективно комбинирано производство на 
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„Топлофикация Петрич“ ЕАД за регулаторен период 01.07.2023 г. – 30.06.2024 г., считано 

от 01.11.2023 г. 

Докладът, изготвен от работна група в състав: Пламен Младеновски, Елена 

Маринова, Боян Паунов, Георги Петров, Радослав Наков, Владимир Петров, Петя 

Петрова, Цветелина Пешева, Йовка Велчева, Надежда Иванова и Ненко Ненков, е приет с 

решение на КЕВР на закрито заседание по т. 1 от Протокол № 327/20.10.2023 г. и 

публикуван на интернет страницата на Комисията. 

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 От страна на дружеството „Топлофикация Петрич“ ЕАД, за представяне на 

становището на дружеството, тук, присъствено, ще участват: г-н Велин Георгиев, който е 

изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД и г-н Димитър Георгиев. Г-н 

Георгиев, Вие познавате процедурата на откритите заседания. Моля Ви да изразите 

становището на дружеството по изготвения и представен Ви доклад на работната група на 

Комисията. Заповядайте! Имате думата!  

 

 Велин Георгиев – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Здравейте, уважавани комисари, работни групи и ако има други присъстващи! Ние 

не сме съгласни с така изготвения доклад. Първо, докладът се забави извънредно повече 

от законното му издаване. Второ, в доклада са изключени всички разходи. Не са включени 

разходите такива, каквито сме ги заложили, и оттук се обезсмисля работата на нашето 

предприятие. Само да Ви разкажа какво се случва с „Топлофикация Петрич“ ЕАД през 

последните четири години. През 2019 г. дружеството беше обявено в несъстоятелност. По-

късно (през 2020 г.) беше отменена несъстоятелността. През 2021 г. беше поискана нова 

несъстоятелност и през 2022 г. беше открита нова несъстоятелност на дружеството заради 

лошите финансови резултати на дружеството – не отговаряше на, според нас отговаряше, 

но според съда не отговаряше на… В несъстоятелността се искат едни проценти, които 

дружеството не може да ги покрие и ни откриха производство по несъстоятелност. В 

момента сме в открито производство по несъстоятелност пак.  

 С тези неща, които в момента виждаме в доклада, няма как „Топлофикация 

Петрич“ да заработи, ако не ни бъдат признати. Никога не сме искали нещо повече. 

Заради това нещо фалира и майката на „Топлофикация Петрич“: „В&ВГД Оранжерии 

Петрич“, защото години наред беше регулирана да работи по пет милиона на загуба. 

Същото се случва и с „Топлофикация Петрич“. Незнайно за мен кой цели да ликвидира 

дружеството, но дружеството с тези показатели няма да може да работи и предлагам на 

Комисията да назначи служебен управител, който да се справи с тази производствена 

програма. Ако го направи, аз ще си отрежа главата публично на центъра в София.  

 Заявявам го открито и искам хората, които не се обадиха един път да питат: „Защо 

така с това дружество, какво се случва? Какви са тези разходи? Защо не ги 

признават?“… Ние можем ли да работим въобще? Ние можем ли да стартираме, ако Вие 

не ни признаете разходите, за да сложим и да ремонтираме машините. Нашите машини 

последните три години въобще не са работили. В една от годините, в които работихме, 

Вие знаете, че не ни дадохте цена, умишлено, пак като сега. Дава ни се цената от декември 

месец. То е заложено производство да започне, видно, от следващия месец. Нашите 

клиенти вече си търсят алтернативи и може би това е целта – да може да бъде съсипана 

„Топлофикация Петрич“ с тези цени.  

 Запазвам си правото после пак да питам някой от Комисията въз основа на какво са 

отрязани тези разходи. Защо търсят, когато дружеството е в несъстоятелност, заплатите, 

като синдичката е освободила целия персонал. Слага се нещо, каквото им трябва си го 

взимат от счетоводството, а това, което ние искаме не се дава. Това е!  
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 Второто нещо: това противоречи… законът, защото ни поставя с „Топлофикация 

София“. Едните са със 700, а другите със 70 лв. добавка. За мен това е… Те работят с газ и 

ние работим с газ. Ние работим с високоефективни машини, те са с неефективни. Те имат 

700 лв. добавка, при положение, че нашето дружество е инсталирало COdiNOx система и 

т.н. Всичкото това нещо ще отиде на скрап сигурно, ако оставите тази цена и дружеството 

не заработи. Напомням, че кредиторите някой ден ще потърсят отговорността на ДКЕВР, 

не на КЕВР, защото едно време беше дадена първата цена и оттогава насам дружеството 

не може да работи и да се развива.  

  

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Благодаря, г-н Георгиев! Вие имате ли нещо да добавите към казаното?  

  

Димитър Георгиев  – представител на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Да!  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Заповядайте!  

 

 Димитър Георгиев  – представител на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Здравейте! Дошли сме с молба, ако може, Комисията да направи по-задълбочен 

анализ на технологията на нашата инсталация, да види в дълбочина как работи, какви 

части има за смяна, как се поддържа една такава инсталация, реално да се запознаят от по-

близо с естеството на производство на топлинна енергия и електрическа енергия и 

справедливо да ни даде и признае реално полагащите ни се разходи, които ги извършваме: 

от гледна точка на персонал и на хардуер, който е по машините. Това е. Просто искаме 

справедлива цена, за да може да заработим в някакъв момент.  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Благодаря и на Вас, г-н Георгиев! Сега се обръщам към работната група. Вие чухте 

изказването на управителя г-н Георгиев, както и на г-н Димитър Георгиев и очевидно 

изразеното несъгласие с предложената цена от работната група към Комисията, със 

съответните аргументи. Бихте ли отговорили на тези обвинения към доклада, респективно 

към работната група?  

 

 Б. Паунов – началник на отдел „Цени и лицензии: електропроизводство, ВКП 

на електрическа и топлинна енергия“: 

 Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на Комисията, уважаеми гости, 

уважаеми колеги, чухме внимателно изказването на гостите. Следва да се има предвид 

следното нещо, че тяхното заявление беше подадено извън срока, указан в Наредба № 1, 

поради което се забави разглеждането и на самото заявление и самата процедура. След 

това имам едно питане, ако може. В заявлението не сте поискали утвърждаване на цена на 

топлинна енергия. Какво ще се случи с нея?  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Добре! Няма да бъде диалогов режим. Има ли нещо друго да кажете?  

 

 Б. Паунов – началник на отдел „Цени и лицензии: електропроизводство, ВКП 

на електрическа и топлинна енергия“: 

 Друго нещо, което искам да кажа е, че са коригирани разходи само в две позиции и 

г-н Петров ще поясни, какво точно казвам.  



[TLP-WHITE] 

Ниво 0 
 

 4 

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Ще вземете думата, но искам да чуя изказването на работната група… Г-н Петров!  

 

 Г. Петров – главен експерт в отдел „Цени и лицензии: електропроизводство, 

ВКП на електрическа и топлинна енергия“: 

 Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на Комисията, уважаеми гости, 

направени са две корекции. Едната е за ремонта на когенерационните съоръжения, което е 

представено от дружеството като основен ремонт. Ние ги приемаме като инвестиционен 

разход, така че след като бъдат извършени ще отидат в инвестиции с амортизации за 15 

години. Това е единият разход. Другият… 

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Не може на двете места да се отчитат…  

 

 Г. Петров – главен експерт в отдел „Цени и лицензии: електропроизводство, 

ВКП на електрическа и топлинна енергия“: 

 Не може на двете места. Това са доста… мисля, че някъде към 7 млн. е 

инвестицията, така че тя трябва да се извърши от дружеството и след това да влезе в 

цените следващата година.  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Благодаря, г-н Петров! Г-н Наков, Вие нещо имате ли да добавите? Не! Завършихте 

ли от работната група? Колеги, Вие имате ли някакви въпроси, или изказвания? Ако няма, 

давам думата отново на г-н Велин Георгиев. Той самият пожела след изказването на 

работната група да вземе думата.  

 

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 В разходите за ремонт сте ни включили 169 плюс 62 000 за ремонт, производство 

от топлинна енергия или общо 250 000 лв. Само искам да Ви кажа, че свещите на осем 

машини по 20 свещи, по 2 300 лв. струват не по-малко от 350 000 лв. Само свещите. 

Говорим да стартира. Маслото, за да стартираме десет машини по тон и половина: по 10 

лв. цена са около 100 000 лв. Само маслото, без филтри, без всичко друго. Как го виждате 

това нещо? Как могат да работят машините, без да бъдат обслужени? Застрашаваме ли 

сигурността на нашите работници и т.н.? За мен не е нормално това, което го виждам тука, 

а на 2 000 часа трябва да се сменя и масло, трябва да се сменят и филтри и т.н.   

 И следващото: вкарвате ни цена от юли месец, а цената влиза в сила от дванадесети 

месец. Ако това го правите, извадете тези 5 000 MW, които биха дали друго отражение в 

цената или ни дайте цена за една година, както сме поискали в заявлението, защото това 

нещо изменя. Вие ни давате цена за пет месеца, казвате, че цената на тока е 240 лв. ОК! 

Лятото е била 240 лв., сега ще е друга. Това може би ще помогне малко на дружеството в 

едната му част, но газта, приета на всички други в нашия бранш, е 140 лв. на определени 

инсталации като нашата. На нас е 105 лв. Тези работи дразнят и дружеството не може да 

стартира. Това вече се случва за пореден път. Миналата година се изразихме много 

странно тук. Казахме, че някой ги е приел под влиянието на нещо друго. Аз не мога да 

повярвам, че на „Топлофикация Петрич“ са най-ниски цените, даже по-ниски от на „Бобов 

дол“, където горят въглища, боклуците на Европа и т.н.  

 Ако някой може да ми каже, защо нашата цена е такава и е десет пъти под 

„Топлофикация София“, да защити тази разлика в цената, защото оня ден гледам, че един 

за рак на гърдата е осъдил държавата, защото има разделение. Ако и ние трябва да водим 
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такова дело за такива огромни разлики, защото газта е една и съща, калоричността е една 

и съща, методът за преобръщане на топлинна и електрическа енергия е един и същ. На 

единия се дава да се спаси, защото е общинско или държавно дружество, а другия се 

мачка, за да не работи. И с мачкането да не работим подпомагате… Някой ни взе преди 

три години или четири 8 000 MW. Дружеството оттогава е осакатено, не може да стартира 

и Вие го знаете, че ние сме в несъстоятелност и някой поне трябваше да погледне защо 

сме в несъстоятелност. КЕВР трябва да ни регулира. Не искаме свръх печалби. Ние 

искаме 10%. Ако изкараме повече от 10%, вземете ни догодина, но ни дайте възможност 

да работим. Аз не искам да водя дела с КЕВР. Мен ме е срам да ходя в съда за едни и 

същи работи. Миналата година ни дадохте за една година, даже ни коригирахте, че сме 

получили от „Булгаргаз“ цена, без да сме я получили. Сега пак се съдим, пак вървим… 

Държавата гледа да ви спаси Вас, но спасявайки Вас, ликвидира нас. Не ми е приятно да 

се карам с председателя, с други хора, да отивам по работни групи да си говорим. Цената 

е… може би на всички, ако трябва я направете една, да няма такива скандали. Не може 

ние да сме отрасълът, който се мачка, за да оцелеят други. Ако това е цената на 

Комисията, да каже въобще да не работим, да си търсим правата да друго място и да 

почиваме. По-добре да почиваме, отколкото да губим пари. Носим и наказателна 

отговорност като управители. Вече прокуратурата ме пита защо не съм бутнал 

дружеството в несъстоятелност.  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Г-н Георгиев, първо, бъдете сигурен, аз поне съм убеден, че тук експертите нямат 

никакво специално отношение към „Топлофикация Петрич“, особено да обслужват 

някакви интереси. Такова нещо аз гарантирам и за членовете на Комисията – няма. Второ, 

ние, аз това ще го обявя в края на самото заседание, ще проведем закрито заседание в 

сряда, на 01.11.2023 г., за приемане на проект на решение. Преди това, съгласно 

Правилника, в рамките на това заседание Вие, както постъпвате, сте длъжни да ни 

изтъкнете всичките несъгласия, които имате по отношение на доклада. Ако има нещо 

извън това, което казвате, има един съвсем кратък срок. Той е до 16:00 часа, който се дава, 

в случай, че още нещо искате да добавите. Ако считате, че Вие, заедно с Димитър 

Георгиев, сте казали всичко, оттам насетне, то е ясно: работната група, явно не в петък, но 

след като записа… категорично Вие може да го ползвате и директно, в понеделник се 

запознаете с всички възражения, трябва да направите повторен задълбочен преглед на 

всичко. Ако считате, че има обстоятелства, които не сте ги отчели, съответно да действате 

така, както го изискват правилата. Това е, което мога да Ви кажа. В момента, в 

заседанието ние нищо не можем да променим. Затова има работна група, затова има 

разпределена отговорност.  

 Първият ми въпрос е: Вие ще ни представите ли нещо писмено до 16:00 часа, или 

това, което казахте, г-н Георгиев, г-н Димитър Георгиев, е това, което изчетохте?  

 

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 До 16:00 часа няма да можем, но в понеделник ще входираме това, което виждаме, 

ако Комисията се съобрази с него, защото ние трябва да отидем в офиса да поработим. 

Сега ще излезем в 16:00 часа, ще отидем в 18:00 часа. Няма да можем да хванем въобще… 

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Аз няма да се направя на прекален администратор, който се хваща за буквата. Ако в 

понеделник до 10:00 часа представите нещо писмено, ще го уважа, въпреки, че срокът е 

днес до 16:00 часа. Не за друго, а защото събота и неделя са дни, в които самата работна 

група не може да работи. Тя в понеделник ще работи, така че тази възможност Ви я давам. 
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След това ще бъде изготвен проектът на решение. Не мога нищо предварително да кажа, 

защото анализът ще покаже може ли нещо да се промени, в каква степен, до какви 

стойности и т.н. Нека работната група да работи спокойно.  

 

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Работната  група да вземе предвид, че дружеството ни е в открито производство по 

несъстоятелност. Няма кой да ни финансира в момента. Ако Вие ни ги признаете тези 

разходи, то ще бъде ние да говорим с производителя на машините да направи компромис 

срещу трето лице да издаде някаква гаранция, в което да можем да сложим машините. Те 

ги имат, ние сме говорили с тях. Имаме оферта от тях. Ще Ви приложим тези документи, 

които сме събрали, за да можем да започнем да работим. Иначе аз не го виждам това нещо 

изпълнимо. Само маслата, да не говорим за заплатите, които сте ни признали в сравнение 

предишните две години, ние не работим две години. Синдикът, умишлено, за да ни съсипе 

освободи работниците. Искам да го знаете това нещо. На синдикът му бяха отнети 

правата, но това са други теми, не искам да Ви запознавам с тях. В момента ни интересува 

дружеството да остане стабилно, защото имаме кредитори, които трябва да си вземат 

парите, за да може да оцелее, а отделно да имаме и зеленчуци. При тези цени, които… в 

момента, днес е 80 лв. на борсата газта, с очаквания януари месец, ако ние стартираме 

януари месец с такива цени, нали знаете, че този модел, който е заложен тук, няма как да 

се изпълни. Поне махнете тези 5 000 MW или дайте до декември месец да не коригираме, 

но цената, влизайки от декември месец, да е за една година – до догодина, декември. Ако 

Вие ни задължите да подадем следващия регулаторен период юли месец, като ни 

разгледате къде сме, ако виждате, че имаме печалба, ни намалете цената.  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Добре! Г-н Георгиев, това, че сте в несъстоятелност не е обстоятелство, което може 

да бъде отчетено от работната група. Тя работи строго по Методиката с ценообразуващите 

елементи и отчитането на ценообразуващите елементи. Аз казах: ако има нещо, което 

може да се промени, то е, ако те при анализа открият неща, които влияят пряко върху 

ценообразуващите елементи. Останалото е наистина голямо притеснение за Вас, но то е 

извън компетентността на Комисията, но искам да Ви кажа да се доверите, че Комисията 

наистина работи отговорно и ще видим дали ще се открият неща, които работната група 

прецени. Аз в случая нищо не мога да кажа, това е разпределената отговорност – 

работната група трябва да се произнесе и да си защити позициите. Ние ще имаме закрито 

заседание на 01.11.2023 г., след което ще се продължи със самата процедура, с обществено 

обсъждане и нашите планове са на 30.11.2023 г. ние да приемем окончателното решение, 

за да можете от 01.12.2023 г. да се възползвате от нови цени.  

 

 А. Йорданов – член на Комисията за енергийно и водно регулиране:   

 Аз, доколкото разбирам и от изказването на работната група, и на г-н Георгиев, 

бяха маркирани три основни въпроса, които трябва да се преразгледат, съответно 

разходите за ремонт, които са отнесени капиталови разходи, поради което се затруднява 

финансирането на самата инвестиция, защото ще започнат приходите от тях по-късно да 

идват през амортизациите. Вторият въпрос беше съответно за количеството, което е 

изчислено за едногодишен период, както е съгласно Наредбата, но реално това количество 

няма да бъде произведено като високоефективна енергия до декември. Това, което е 

произведено няма да е високоефективна комбинирана електрическа енергия, защото няма 

цена като такава. Реално количеството, на база на което са изчислени цените, също следва 

да се преразгледа, защото реално няма да бъде произведено, това е ясно. Третият въпрос, 

доколкото си спомням, беше свързан с цената на природния газ, който за всички останали 
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в сектора е изчислена като прогнозна, но тя е изчислена като прогнозна към юли месец, 

съответно това административно производство приключва сега. Нормално е прогнозата за 

цената да бъде преразгледана при сегашните тенденции, при сегашните равнища на 

цените. Мисля, че с това възраженията на г-н Георгиев се изчерпват, като изключим 

заплатите, но там процедурата е една и съща, която прилагаме по отношение на всички по 

отношение определяне на разходите за трудови възнаграждения и социални плащания. 

Просто исках да обобщя трите въпроса, които и г-н Георгиев постави и съответно ще 

очакваме и писмено с някакви аргументи да ни подпомогнете.  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 До понеделник, 10:00 часа. Само още нещо да допълня. Не знам дали и моите 

колеги обърнаха внимание на това, което каза Боян Паунов, че тук никъде не се говори за 

топлинната енергия. Ние фактически разглеждаме една когенерация, а решението като че 

ли се взима само за цена на електрическа енергия. Трябва да има яснота, какво става с тази 

топлинна енергия. Тя е извън Вашето заявление.  

 

 А. Йорданов – член на Комисията за енергийно и водно регулиране:   

 Г-н Георгиев, Вие, между другото, догодина следва да подадете в срока 

заявлението, тъй като регулаторният период е определен със закона и започва от първи 

юли и завършва… 

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 …До 31 март трябва да подадете заявление. 

 

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Беше трудно да убедим синдика, че ние трябва да подадем това нещо.  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Задължително, защото иначе пак излизате извън борда. Всички останали успяват, а 

„Топлофикация Петрич“… 

 

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Ние сме обявени в несъстоятелност март месец… 

 

 А. Йорданов – член на Комисията за енергийно и водно регулиране:   

 Тогава се постарайте наистина в срока, защото това предизвиква всичките 

последващи сътресения в процедурата, както и количеството, което е определено, защото 

то обичайно се определя за едногодишен период. А самият период е фиксиран като 

продължителност. Ние не можем да го изменим, не можем да решим от декември до 

декември. В закона е казано от първи юли до… 

 

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Анастас Калинов се разболя, беше в болница, не можа човекът да се подготви. 

Наложи се да намерим друг консултант. Всичкото това нещо е време и закъсняхме. 

Действително закъсняхме.  

 

 А. Йорданов – член на Комисията за енергийно и водно регулиране:   

 Затова Ви го казвам: поне за догодина да имате предвид, че не трябва да излизате 

извън регулаторния период, за да няма такива затруднения при определянето на цената.  
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 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Благодаря Ви, г-н Йорданов!  

 

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 И още нещо, ако може! Само една секунда!  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Да, кажете!  

 

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Регулаторната база на активите е занижена до 9 700 000. Ако може, и това да го 

разгледате.  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Ще си го напишете. В понеделник до 10:00 часа съвсем ясно трябва да се разпише, 

защото в момента трудно ще могат да Ви отговорят на prima vista експертите. Те трябва да 

прегледат отново Вашето заявление, да прегледат всичко. Нека и те да работят в нормална 

среда.  

 

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Ние ще напишем това, което е според нас, те ако го разгледат и ако коригират нещо 

положително, ще успеем да работим. Действително нашата ситуация е много тежка. Не 

искаме да се оплакваме, не можете да ни помогнете, но ако ни дадете поне заедно с 

конкуренцията да работим, да сме на равни условия, мисля, че ще оцелеем, защото ние 

сме оцелели пет години в какви ли не ситуации. Да не говорим, че парите на дружеството 

бяха откраднати през предишния синдик, отидоха в оранжериите, не се дадоха заплатите 

на работниците и т.н. Не Ви интересува.  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Г-н Георгиев, благодаря на Вас и подозирам, че това е Вашия син… 

 

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Да! 

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 …За участието в днешното заседание. Аз обявявам за моите колеги от Комисията и 

за администрацията, и специално за работната група, че насрочвам закрито заседание за 

01.11.2023 г., на което Комисията трябва да приеме проект на решение, след което се 

отива на обществено обсъждане и до края на ноември се надявам да излезем с решение. 

Нека да оставим работната група да работи до сряда. Благодаря Ви за участието!  

  

 Велин Георгиев  – изпълнителен директор на „Топлофикация Петрич“ ЕАД: 

 Желая Ви успех!  

 

 Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 И на Вас! 

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 
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Р Е Ш И : 

 

Насрочва закрито заседание на 01.11.2023 г. за приемане на решение относно 

извършване на регулаторен преглед и определяне на цена и премия за електрическа 

енергия, произведена от високоефективно комбинирано производство на „Топлофикация 

Петрич“ ЕАД за регулаторен период 01.07.2023 г. – 30.06.2024 г., считано от 01.11.2023 г. 

 

 

Приложение: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № Е-14-71-2/20.10.2023 г. до 

„Топлофикация Петрич“ ЕАД. 
 

 

 

 

ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

 

       

.................................................                 ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ 

  А. Йорданов 

 

.................................................    ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

  Б. Голубарев 

                   РОСИЦА ТОТКОВА 

 

 

 

Протоколирал: 

 

 Н. Косев - главен експерт 
 


